



Weekly Plan

 Topic █ Assignment █ Exam █ Note █

Subject / Day	Sunday 18/01/2026	Monday 19/01/2026	Tuesday 20/01/2026	Wednesday 21/01/2026	Thursday 22/01/2026
English	Grammar Review (parts of speech)	Review (suffixes and prefixes)	Review (similes and metaphors)	Review (Transition words and phrases)	Review (Regular and Irregular verbs)
Math	Review Addition & Subtraction	Review Multiplication	Review Division page 258	Review Topic 1+2+3+4+5	Addition + Subtraction + Multiplication + Division EXAM
Science		Topic 1 + 2 Review	Topic 3 Review	Topic 4 Review	Topic 5 Earth's Natural Hazards Lesson 1 Tectonic Hazards Write the vocabulary words on your notebook page 208
Social Studies	Unit 2 Lesson 3 - The history of the Middle East: The Levant		Unit 2 Lesson 3 - The history of the Middle East: The Levant		Unit 2 Lesson 3 - The history of the Middle East: The Levant
Arabic	"قراءة تدريبية لدرس "في قريتنا عرس" واجب نسخ الدرس	القراءة التفصيرية لدرس "في قريتنا عرس" عرس" تفسير معاني ومفردات الدرس	"القراءة التحليلية لدرس "في قريتنا عرس" مراجعة بعض القواعد اللغوية السابقة التي تعلمها الطالب	استكمال القراءة التحليلية لدرس في قريتنا عرس كتابة التدريبات اللغوية	لا يوجد حصة لغة عربية
Arabic Level	"قراءة تدريبية لدرس "وطن يسكن فينا" واجب نسخ الدرس	"القراءة التفصيرية لدرس "طن يسكن فينا" شرح معاني ومفردات الدرس	القراءة التحليلية لدرس "وطن يسكن فينا" مراجعة بعض القواعد اللغوية مثل: اللام القمرية والشمسية .	شرح القاعدة اللغوية للناء المربوطة، والناء المبسوطة والتمييز بينهما من خلال استخدام ورقة عمل صفية	لا يوجد حصة لغة عربية
Religion				شرح درس الكتب السماوية	استكمال شرح درس الكتب السماوية ورقة عمل بيئية لدرس الكتب السماوية

IT				Students learn Scratch basics and create a project with one sprite and one background. They build a simple sequence (green flag + move/say) and run it successfully.	
Art	How to Draw				
PE					Football match
Music		Song He was carrying His colors and Treble clef			
Conversation	Plan a Dream Weekend Big question: What would you do on your dream weekend?				
Dabkeh			ارفع ايديك عليها		
Swimming				water games	
Creation Lab					Earth's Natural Hazards
Robotics	Students build the Ferris Wheel model with guidance				